
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
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Tisztelt Elnök Asszony!

"Mennyi közpénzt költött valójában a NKOM khtaja az ún. Örömkoncertre?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István kulturálisminiszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A hivatalos hírek arról szóltak, hogy Hungarofest Kht. 100mFt állami támogatásból, és
100mFt szponzori támogatásból fedezte a koncert költségeit . A www.maQyarorszag.hu szerint
a szponzorok a következők :

a) a Coca Cola,
b) az Európai Unió Kommunikációs Közalapítvány,
c) a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium,
d) a Hewlett Packard,
e) az Informatikai és Hírközlési Minisztérium,
f) az Inter-Európa Bank,
g) a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium,
h) a Magyar Turizmus Rt .,
i) a Microsoft,
j) a Miniszterelnöki Hivatal,
k) az Oktatási Minisztérium,
1) Schöller-Nestlé,
m) Szerencsejáték Rt .

1 . Melyik szponzor mekkora támogatást nyújtott a rendezvényhez?
2. Valójában mennyi közpénzt költöttek a rendezvényre?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2003 . augusztus 26 .
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